

Title (en)

Electrical conductor with a conductor smoothing layer.

Title (de)

Elektrischer Leiter mit einer Leiterglättungsschicht.

Title (fr)

Conducteur électrique avec une couche d'égalisation du conducteur.

Publication

**EP 0317023 A2 19890524 (DE)**

Application

**EP 88202556 A 19881116**

Priority

DE 3739335 A 19871120

Abstract (en)

The invention relates to an electrical conductor for transmitting high-voltage pulses having an electrically conductive conductor smoothing layer arranged between the conductor and an adjacent insulating layer. Glow discharges between the conductor smoothing layer and the adjacent insulating layer are avoided in that the conductor smoothing layer (4, 5) is formed exclusively by a metallic layer (8), adjacent to the conductor (1 and 2, respectively), of a prefabricated metal-plastic two-layer tape (6 and 7, respectively) which consists of a thin metal foil and a plastic film connected closely thereto without the inclusion of air. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen elektrischen Leiter zur Übertragung von Hochspannungsimpulsen mit einer zwischen dem Leiter und einer benachbarten Isolierschicht angeordneten elektrisch leitfähigen Leiterglättungsschicht. Glimmentladungen zwischen der Leiterglättungsschicht und der angrenzenden Isolierschicht werden dadurch vermieden, daß die Leiterglättungsschicht (4,5) ausschließlich durch eine am Leiter (1 bzw. 2) anliegende Metallschicht (8) eines vorgefertigten Metall-Kunststoff-Zweischichtbandes (6 bzw. 7) gebildet ist, welches aus einer dünnen Metallfolie und einer damit innig und luftechtschlüßfrei verbundenen Kunststofffolie besteht.

IPC 1-7

**H01B 9/02**

IPC 8 full level

**H01B 9/02** (2006.01); **H01B 11/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01B 9/023** (2013.01); **H01B 11/183** (2013.01)

Cited by

EP0707322A1; FR2725555A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0317023 A2 19890524; EP 0317023 A3 19890816**; DE 3739335 A1 19890601

DOCDB simple family (application)

**EP 88202556 A 19881116**; DE 3739335 A 19871120